
  

 

 

 
 

Generalforsamling 2023  
Referat 

 

Generalforsamling havde 100 stemmeberettigede medlemmer, dog kun 99 da valghandlingen 

begyndte, da en havde forladt generalforsamlingen inden. 

 

Undervejs fik deltagerne fornøjelsen af Lars og Joakim, som spillede og sang for og med os. 

 

PKA og International børnesolidaritet havde hver en stand. 

PKA lavede en konkurrence med præmier til to heldige deltagere. 

International børnesolidaritet holdt et oplæg med en film, der viser hvad sidste års indsamling har 

bidraget til og en fortælling om arbejdet med børn og unge i Bolivia, Peru og Costa Rica. 

Der blev indsamlet 3.265kr. blandt de fremmødte og Kreds Nordsjællands bidrag vil være en fordobling 

af aftenens beløb, så det samlede bidrag beløb sig til 7.530kr. – tak for det! 

 

 

1. Velkomst og formalia 

Lene Ek Christensen bød velkommen til gæster, ansatte på kredskontoret og alle 

medlemmer. 
 

Herefter foreslog Lene, på kredsbestyrelsens vegne, Lars Petersen, som blev valgt 

uden modkandidater. 
 

Lars overtog herfra at få sat generalforsamlingen i gang. Han konstaterede at 

generalforsamlingen var rettidigt indkaldt og at vi derfor kunne fortsætte. 

Dagsorden og forretningsorden blev godkendt. 
 

Lars foreslog, på kredsbestyrelsens vegne, Anne Mette Hulbæk som referent, som 

blev valgt uden modkandidater. 
 

Stemmeudvalget blev valgt med følgende personer: Kate Jensen, Pia Saltoft, Kristian 

Lisemose, Jannik Møller, Lotte Stæhr, Kjeld Sandahl Skov, Mikkel Warming, Tue 

Bjerborg, Elin Jensen og Fanny Mogensen. 

 

2. Kredsbestyrelsens beretning 

Lene Ek Christensen fremlagde kredsbestyrelsens beretning og der var efterfølgende 

nogle få indlæg fra salen: 
 

Katrine Rygård: Det er vigtigt med relationsarbejde og hun foreslog, at de 

kommunale politikere skal i praktik i en uge og opleve hvad socialpædagogernes 

arbejde går ud på. 
 

Karen Holte: Dejligt med flere artikler i de lokale medier. Det er vigtigt, at der 

arbejdes for at få flere unge uddannede socialpædagoger. 
 

Tina Green-Andersen: Dejligt med mere synlighed.  

Tina fortalte en god historie fra egen kommune, hvor det betalte sig at råbe op.  
 

Anders Bjørneboe: Vi må bare konstatere, at manglen på unge socialpædagoger 

skyldes den alt for lave løn. Min fagforening er alt for fraværende i kampen for en 

bedre løn! 
 

Lene takkede for alle input og udtrykte enighed i alle synspunkterne. 
 

Generalforsamlingens fælles udtalelse blev vedtaget (1 undlod at stemme). 
 

Kredsbestyrelsens beretning blev sat til afstemning og blev enstemmigt vedtaget. 



 

3. Regnskab 2022 

Thomas Svendsen fremlagde regnskabet for 2022. Regnskabet er godkendt af alle 

instanser og skulle ikke til afstemning. 

 

4. Indkomne forslag 

Der var kommet fire forslag inden for tidsfristen. 
 

Kredsbestyrelsen foreslog, at kredsbestyrelsens størrelse er lig med 

kongresdelegationens størrelse. 

Forslaget blev sat til afstemning og blev vedtaget (1 undlod at stemme). 
 

Kredsbestyrelsen foreslog, at generalforsamlingen i 2024 bliver med 

minimumsdagsorden, hvilket giver plads til faglige indslag. 

Forslaget blev sat til afstemning og blev vedtaget (4 undlod at stemme). 
 

Ronald Blach Johansen foreslog, at en særlig ungeindsats bliver en del af det 

fremtidige arbejde. 

Forslaget blev behandlet under pkt. 5 Fremtidigt arbejde. 
 

Elisabeth Engel Storm foreslog, at der skal arbejdes for at få bedre netværk for de 

forskellige faggrupper. 

Forslaget blev behandlet under pkt. 5 Fremtidigt arbejde. 

 

5. Fremtidigt arbejde 

Lene Ek Christensen fremlagde kredsbestyrelsens fremtidige arbejde, herunder 

arbejdet med de indkomne forslag: 
 

Vedr. unge (Ronald) 

Vi vil arbejde med at få inddraget flere unge i det faglige arbejde. Det skal bla. ske 

gennem dialog med de unge på uddannelsessteder og arbejdspladser.  Det munder 

ud i  

En indsats overfor at få flere unge til at melde sig ind 

En indsats for at engagere flere unge i det faglige arbejde 
  

Vedr. netværk (Elisabeth) 

Arbejdet med ”Faglighed forandrer liv” vil i Kreds Nordsjælland blandt andet komme 

til udtryk således: 
  

· Etablere faglige netværk, for de medlemsgrupper der ønske dette, F.eks. netværk 

for socialpædagoger som arbejder med ældre og demente. 

Netværksmøderne giver mulighed for erfaringsudveksling og fordybelse. Kredsen er 

tovholder på at indkalde relevante deltagere, mindst en gang årligt.  
  

· Sætte fokus på behovet for tid og rum til den lokale faglighed overfor den enkelte 

arbejdsplads og kommuner/region.   

Efterfølgende var der et indlæg fra salen: 

Lars Kongsø: Socialpædagoger repræsenterer en interessant og spændende identitet 

og det er vigtigt, at de unge kan spejle sig i den identitet. 
 

Lene svarede, at hun er enig med Lars og at det også derfor er vigtigt med de gode 

historier. 
 

Kredsbestyrelsens forslag til fremtidige arbejde med de indarbejdede forslag blev sat 

til afstemning og blev enstemmigt vedtaget. 

 

6. Budget 2024 

Thomas Svendsen fremlagde budgettet for 2024. 

Herunder en kraftig opfordring til at vi arbejder for at vi bliver flere medlemmer. 

Budgettet blev sat til afstemning og blev enstemmigt vedtaget. 

 

 

 

 



7. Valg
Kredsformand
Lene Ek Christensen blev valgt uden modkandidater.

HB-medlem
Christina Louise Hansen og Tue Ærsøe var opstillet.
Christina blev valgt med 70 stemmer mod Tues 26 stemmer.

Kredsnæstforma nd
Benny Karl Nielsen og Thomas Svendsen var opstillet.
Thomas blev valgt med 79 stemmer mod Bennys 18 stemmer.

Kredskasserer
Benny Karl Nielsen og Thomas Svendsen var opstillet.
Benny trak sit kandidatur og Thomas blev dermed valgt uden modkandidater.

Kredsbestyrelse
Valgte:
Benny Karl Nielsen
Brit Nielsen
Charlotte Fobian
Ib Flemming Hansen
Katrine Rygrd
Knud Petersen
Lars Andersen
Nanna Valet Randrup
Stella Møller-Larsen
Tine Sofia Jensen
Tue Ærsøe

Suppleanter:
Louise Themsen valgt som 1. suppleant
Michael Hannberg valgt som 2. suppleant

Kritisk revisor
Thomas Dahl blev valgt uden modkandidater.

8. Eventuelt
Der var intet til punktet.

Sirigent
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